

Title (en)  
Skiboot.

Title (de)  
Skischuh.

Title (fr)  
Chaussure de ski.

Publication  
**EP 0526665 A1 19930210 (DE)**

Application  
**EP 91113098 A 19910803**

Priority  
EP 91113098 A 19910803

Abstract (en)

The invention relates to a ski boot (10) which consists of a foot shell (11), a cuff (14) linked to the latter by means of rivets (12), and a rear flap (18) which is likewise linked to said foot shell. In order, in such a ski boot (10), to bring about a bent position of the cuff (14) and rear flap (18) in a simple manner from the forwardly inclined position, the invention provides for the rear flap (18) to be linked to the rear wall (11a) of the foot shell (11) by means of a swivel axle (17), and for the two legs (13b) of a swivel part (13) also to be mounted on the two rivets (12) for the cuff (14), said swivel part being of U-shape in plan view and being connected to the rear flap (18) in an articulated manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Skischuh (10), welcher aus einer Fußschale (11), einer an dieser mittels Nieten (12) angelenkten Manschette (14) und einer gleichfalls an ihr angelenkten Heckklappe (18) besteht. Um bei einem solchen Skischuh (10) auf einfache Weise eine Knickstellung von Manschette (14) und Heckklappe (18) aus der nach vorne geneigten Lage herbeizuführen, sieht die Erfindung vor, daß die Heckklappe (18) mittels einer Schwenkachse (17) an der Rückwand (11a) der Fußschale (11) angelenkt ist, und daß auf den beiden Nieten (12) für die Manschette (14) auch die beiden Schenkel (13b) eines in der Draufsicht U-förmigen Schwenkteiles (13) gelagert sind, der mit der Heckklappe (18) gelenkig verbunden ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A43B 5/04**

IPC 8 full level  
**A43B 5/04 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**A43B 5/0456 (2013.01)**

Citation (search report)  
• [A] FR 2622776 A1 19890512 - SALOMON SA [FR], et al  
• [A] EP 0378966 A1 19900725 - LANGE INT SA [CH]  
• [AD] EP 0113908 A1 19840725 - LEDERER JOSEF

Cited by  
AT524831A1; DE102013103709A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0526665 A1 19930210**

DOCDB simple family (application)  
**EP 91113098 A 19910803**